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PROTOKÓŁ Nr  1/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 06  czerwca 2023 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 940 

Posiedzeniu przewodniczył: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący 

Komisji. Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Zaproszeni: 

- OLSZEWSKI STANISŁAW (Przewodniczący Rady Gminy) 

 

Do pkt 1)  
 Posiedzenie Komisji otworzył  – Przewodniczący Komisji - radny WALENTY 

GAŁUSZEWSKI. Przypomniał o ochronie danych osobowych w skrócie zwanym RODO 

wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. 

 

Do pkt 2)  
Materiały będące przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie 

elektronicznej. 

Przewodniczący odczytał proponowany: 

Porządek posiedzenia:  
1) Otwarcie posiedzenia.  

2) Przyjęcie protokołu Nr 3/W/2023 ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy 

Bielsk Podlaski z dnia 26 kwietnia 2023 r. 

3) Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 2022 rok. 

4) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego gminy za 2022 rok 

5) Opracowanie opinii o przedłożonych sprawozdaniach. 

6) Wniosek w sprawie absolutorium Wójtowi Gminy za 2022 rok. 

7) Sprawy bieżące. 

8) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłoszono. Porządek został przez 

komisję przyjęty. 

  

Do pkt 3)  
 Protokół Nr 3/W/2023 ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 26 kwietnia 2023 r. został przekazany radnym w formie elektronicznej. Uwag 

nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. 

 

Do pkt 4)  
Zarządzenie Nr 28/2023 Wójta Gminy Bielsk Podlaski z dnia 5 maja 2023 roku w sprawie 

przekazania sprawozdania finansowego Gminy Bielsk Podlaski za 2022 rok stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 
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Treść sprawozdania z realizacji budżetu gminy za 2022 rok została wcześniej opublikowana, 

wszyscy radni zapoznali się z jego treścią, a sprawozdanie z realizacji budżetu gminy było 

przedmiotem ostatniej sesji Rady Gminy.  

- Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował o pozytywnej 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.  Zwrócił się do radnych z prośbą o 

wypowiedzi i dyskusję. Ze swojej strony zwrócił uwagę na wysokość budżetu oraz coraz 

większe wydatki. Podał kwoty wpływów do budżetu gminy, wydatków oraz wysokość 

deficytu (4,5 mln zł). Stwierdził, że zadłużenie gminy nie jest zbyt wysokie. Podkreślił, że 

należy dążyć do zrównoważenia budżetu. 

Przypomniał, że wykonanie budżetu skutkuje wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy za poprzedni rok.  

- Radny ALBIN MISIUK powiedział, że ciągle są realizowane inwestycje, stąd wydatki 

muszą być wysokie.  

- Radny JERZY ONACIK zapytał, czy opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej zawsze 

były pozytywne ? 

- Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że RIO zawsze 

wnikliwie analizuje przedłożone sprawozdania. Były opinie zarówno pozytywne, jak i 

zawierające uwagi, zgodnie z którymi należało wprowadzić poprawki w sprawozdaniu. 

Podkreślił, że Skarbnik Gminy  (Pani Nadzieja Sokołowska) jest fachowcem w tej dziedzinie 

z wieloletnim doświadczeniem.  

- Radny JERZY ONACIK powiedział, że mimo deklaracji Wójta Gminy, do budżetu nie 

zostało wprowadzone zadanie dotyczące naprawy drogi łączącej wieś Augustowo od drogi 

wojewódzkiej do części wsi położonej przy drodze krajowej. Radny nie zgodził się  również z 

decyzją o przesunięciu środków finansowych przeznaczonych na modernizację oczyszczalni 

ścieków w Łubinie Kościelnym (5.700.000 zł) na remonty dróg. Zdaniem radnego, mimo 

unieważnienia przetargu,  należało dołożyć starań, aby pozyskać brakujące środki niezbędne 

do zrealizowania tej inwestycji, zadbanie o oczyszczalnię powinno być priorytetem. 

- Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę, że dyskusja nie 

dotyczy rozpatrywanego tematu. Można ją kontynuować w „sprawach różnych”, a najlepiej 

poruszyć te kwestie na wspólnym posiedzeniu komisji, ponieważ wówczas można będzie 

uzyskać odpowiedzi od Wójta Gminy. 

Do sprawozdania finansowego uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 5)  
Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał projekt opinii Komisji 

Rewizyjnej o przedłożonych sprawozdaniach. 

- Radny JERZY ONACIK poinformował, że nie zgadza się z opinią, nie złoży pod nią 

podpisu. Powtórzył swoją uwagę na temat oczyszczalni ścieków w Łubinie Kościelnym, 

przypomniał wypowiedzi Pani dyrektor szkoły w Łubinie Kościelnym, która zgłaszała 

problem występującego w szkole nieprzyjemnego zapachu. Zdaniem radnego nic nie zrobiono 

dla zdrowia dzieci. Krytycznie odniósł się do prac związanych z naprawą dróg w sołectwie 

Augustowo. Drogi są rozjeżdżone, co utrudnia dojazd do pól. Jako przykład podał akcję 

zbierania w ubiegłym roku folii rolniczej (przy wysypisku), podczas której były trudności z 

wyjazdem transportu. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Komisji – WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował, że Komisja 

Rewizyjna przyjęła opinię w sprawie  przedłożonych sprawozdań. Czterech członków komisji 

zagłosowało za przyjęciem opinii w odczytanej treści i podpisało opinię, natomiast radny 

JERZY ONACIK podpisu nie złożył. 

Opinia Komisji stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Do pkt 6)  
Przewodniczący WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał propozycję wniosku Komisji 
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Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 2022 rok. Uwag nie 

wniesiono. Wniosek został przez komisję przyjęty większością głosów. Radny JERZY 

ONACIK nie złożył podpisu pod wnioskiem. 

Wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski za 2022 rok stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że opinia komisji oraz wniosek o udzielenie absolutorium 

zostaną przekazane Przewodniczącemu Rady Gminy.  

 

Do pkt 7)  
W sprawach bieżących: 

-  Kontynuowano rozpoczętą przez radnego JERZEGO ONACIKA dyskusję na temat 

modernizacji oczyszczalni ścieków w Łubinie Kościelnym. Przewodniczący Komisji 

WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę, że zadłużenie gminy w wysokości  4 mln zł 

jest niewielkie, jednak w przypadku zwiększenia zadłużenia w związku z wyższymi kosztami 

modernizacji oczyszczalni ścieków, spowoduje, że inne inwestycje w gminie nie będą 

realizowane. Radny JERZY ONACIK interesował się szczegółami przetargu, czy był tylko 

jeden, ile było ofert ? Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI zwrócił 

uwagę, że przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków odbył się w czasie, kiedy 

gwałtownie rosły ceny i koszty realizacji inwestycji. Przewodniczący komisji WALENTY 

GAŁUSZEWSKI dodał, że realizacja inwestycji za wszelką cenę po wysokich kosztach jest 

niegospodarnością. Radny JERZY ONACIK podał inny przykład niegospodarności. 

Przypomniał, że gazociąg miał według planów przebiegać przez wieś Augustowo i „rozejść 

się” po drogach. Ostatecznie wieś została pominięta, gazociąg biegnie przez Bielsk Podlaski, 

więc opłaty z tego tytułu pobiera miasto, a nie gmina. Radny nie wie, jaki jest powód takiej 

zmiany. STANISŁAW OLSZEWSKI powiedział, że nie można zarzucić Wójtowi 

niegospodarności, ponieważ to inwestor decyduje o trasie przebiegu gazociągu. Przypomniał 

o zgłaszanych krytycznych opiniach mieszkańców Augustowa, kiedy nitka gazociągu miała 

był położona zbyt blisko domu mieszkalnego.  

 Radny JERZY ONACIK stwierdził, że prezentowane na komisjach rysunki przebiegu 

wodociągu nie były prawidłowe, prosił też o inne informacje, m.in. dlaczego Szkoła 

Podstawowa w Augustowie nie jest podłączona do gazociągu, dlaczego jest kupowany olej 

opałowy ? Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI  powiedział, że dyskusję 

na ten temat należy przełożyć na kolejne wspólne posiedzenie  Komisji, podczas którego 

wątpliwości i pytania można będzie zgłosić Wójtowi Gminy. 

 

Do pkt 8) 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji WALENTY 

GAŁUSZEWSKI  o godz. 940  zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

  

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2.  KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 
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4. MISIUK Albin ………………………… 

 

5. ONACIK Jerzy ………………………… 

   


